
Styrelsemrite Z0ZZ-LO-25 i Mrinsterfis
Niirvarande:

Eskil Haglund, veine sjoberg, Herene Nirsson, pierre Sterckx, Mikaer Ekstrom

Arsmdte och fika

o vi gick tillsammans igenom Eskils forslag och rindringar pi dagordning till
styrelsemotet och Mikael indrade direkt och skapade en inbjudan/dagordning till
Arsmotet 2022,

o lnformation: Arsmotet dr den tisdagen den L5 november 1g.30, inbjudan skickas ut
av Eskil

o Vi har ingen info frin valberedningen. Eskil sdkerstiiller att vi har info och
valberedningens forslag inf6r 6rsmotet.

o Beslut: Mikael uppdaterar inbjudan och skickar till Eskill Vi kor honungsbedomning
separat, honungsbeddmningskommitt6n tar fram de tre burkar som de tycker dr biist
och sedan lSter vi "Srsmotet" prova och rosta pi den b6sta. styrelsen k6per in tre
priser till dessa tre b;ista.

Hemsidan

o Faktura: Mikael har betalt for ett till 6r av drift for hemsidan. skickar information om
detta till Pierre for Sterbetalning. Uppmanar alla att hjtilpa till med information som
kan delas b6de p6 Facebook och p3 hemsidan.

Verksamheten och bigirden

o Vi dr 49 personer i foreningen nu (vara 5 familjemedlemmar)... 9 nya sedan forra
Sret!

7 g5r kurs hos Veine just nu
lnformation om Srets drottningodling och antal medlemmar och drets honungsskord
(medlemmar och big6rden) tas upp pi 6rsmotet
Vi har 58.333:- i kassan 202L-1,O_25
vitar fram en lista med namn pi ansvariga for bigirden for varje vecka, s6som vi kort
tidigare 6r.

Utbildningar

o Veine kor 6rets utbildning sedan oktober 2OZZ.

Snickerimdten/treffar

o Triffas varje torsdag nu under "vinterhalv6ret,, och det piigiir flera olika
"projekt"

o Vi gor solvaxsmdltare och drottningodringskassetter i 5r.
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Det blir ingen transport av vax till Toreboda av Rune. Vi behdver ha ett annat

alternativ. Det finns t.ex. liknande verksamhet i Eksjo som iir betydligt ndrmare.

Veine och Eskil undersriker ev. andra alternativ som vi kan diskutera och informera

om p5 Srsmotet.

Vi diskuterade i Styrelsen om ev. inforskaffa vaxsmdltare tillforeningen, men fattade

inga beslut. Dock vdrt att notera att Distriktet ocksi kan ge oss ett finansiellt bidrag

vid eventuell investering. Vi lSter detta vara till efter Srsmotet och fdr att mojligen

diskuterats diir.
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